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Anette Frumerie, Fredrik Lidjan, Mona Kjellberg och Erik Karlin diskuterar nyproduktion på Stora Bostadsdagen.Image not found or type unknown

Anette Frumerie, Fredrik Lidjan, Mona Kjellberg och Erik Karlin diskuterar nyproduktion på Stora Bostadsdagen.
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Stora Bostadsdagen På Stora Bostadsdagen kommer vd:ar för flera av de noterade bostadsutvecklarna att diskutera marknaden för
nyproduktion. Missa inte seminariet på Clarion Hotel Sign i Stockholm den 14 februari.

Efter en lång period av högkonjunktur har nyproduktionsmarknaden börjat skaka ordentligt, framför allt i Stockholmsområdet – det byggs väldigt mycket
och säljarens marknad har blivit köparens. Samtidigt rapporteras om en mättnad inom nyproduktion på flera delmarknader. Hur tacklar bolagen den nya
situationen? Vilka är förlorarna – och vinnarna?<br /> <br /> På Stora Bostadsdagen diskuteras marknadsläget av en panel, bestående av:<br /> <br /> #
Anette Frumerie, vd för Besqab.<br /> # Fredrik Lidjan, vd för Magnolia Bostad.<br /> # Mona Kjellberg, analysansvarig, Juni Strategi & Analys.<br /> #
Erik Karlin, vd för Tobin Properties.<br /> <br /> På Stora Bostadsdagen diskuteras ett flertal olika aspekter av bostadsmarknaden och marknaden för
bostadsfastigheter, allt från bostadspolitik till makroekonomi, framtidsplaner och hur man bekämpar olaglig andrahandsuthyrning kommer att behandlas.<br
/> <br /> Du ser hela programmet <a target="_blank" href="http://www.fastighetssverige.se/stora_bostadsdagen/program">här</a> och du anmäler dig <a
target="_blank" href="http://www.fastighetssverige.se/stora_bostadsdagen/anmalan">här</a>.<br />
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